
Generalforsamling i grundejerforeningen og beboerforening Vibekevang den 13. maj 2024

KK. fortæller om de nye fælles affaldsløsninger, det skaber meget debat og snak. De sender 
et spørgeskema ud d. 14.05.24 til alle beboere der er med i deres sammenlægningsplan. 
Man kan lave fælles løsninger hvis der er adgang mellem haver. 
vi foreslår at der kommer en storskraldsafhentning ca. en gang om måneden i hele området, 
og om der kan komme mindre beholdere i gårdene.
 

1. Valg af dirigent.
Anne Eltard

2. Valg af referent
Charlotte Nymand-Bagge

3. Bestyrelsens beretning om det forløbne år.
januar gløgg blev aflyst pga. dårligt vejr men blev afholdt i april. sommerfesten blev aflyst 
pga. dårligt vejr

Vi har været aktive i forbindelse med kvarterløftet og områdefornyelsen og talt kvarterets 
sag.
Jakob og Anne siger farvel og tak for denne gang til bestyrelsesarbejdet. 

4. Aflæggelse af regnskab, underskrevet af revisor og bestyrelsen.
Sladjana fremlægger regnskabet.
kan man på Facebook lave en opfordring til betaling af kontingent.
Forslag til støtte af grundejerforeningen, kan foreningen fokusere mere om søgning af fonde 
til udbedring af ødelagte veje og fundamenter.
Skal vi indføre kontingent for enkelte lejligheder?

5. Rettidigt indkomne forslag fra medlemmerne.
Der var ingen

6. Vedtagelse af budget og fastlæggelse af kontingent og eventuelle bidrag til større 
arbejder.

7. Valg af formand.
Ingen valg som formand 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter.
Den store andelsforening vil gerne stille med et medlem fra den forening.
Ole Ellinghausen oleellinghausen@gmail.com og Mette Hannibal hannibalmette@gmail.com 
bliver en del af bestyrelsen. næste møde skal være en mandag den 27.maj 19.30

9. Valg af revisor og revisorsuppleanter.

mailto:oleellinghausen@gmail.com
mailto:hannibalmette@gmail.com


Niels er valg som med revisor.
 

10. Eventuelt.
Yousee fiber har kontaktet den store andelsforening ang. at lægge fiber ind “gratis”. De er 
gået i gang d. 13.05.24 uden varsel.
Vibekevang bliver 100 år om 2 år. det skal fejres.
 


